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Protokół Nr 18/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 17 grudnia 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk A, 
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 

– druk B, 
c) uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 
d) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 – druk D. 

3.  Sprawy różne, w tym: 
- informacja z działalności Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w 2019 roku. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk A, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta ze zmianami dot. przesunięcia inwestycji 
budowa ul. Bol. Śmiałego o 3 m-ce, na co była zgoda Wojewody oraz dołożenia do 
Spółki ZGKiM, aby przed procesem likwidacji długu Spółka mogła ponieść koszty 
działalności tj. ZUS-y, podatek dochodowy, wypłaty dla pracowników za grudzień.  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy obecny Prezes będzie likwidatorem? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie, gdyż jest kancelaria prawna, która obsługuje prawnie 

Spółkę. 
P.Szyszlak – pytał czy został ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora ZGKiM? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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W tym momencie Sekretarz Miasta przekazał projekt uchwały w sprawie średniej ceny 

jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2019/2010 – druk G z prośbą 

o skserowanie i zaopiniowanie przez Komisję. 

Komisja wyraziła zgodę na zmianę porządku i omówienie tego projektu w tym miejscu.  

e) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2019/2010 
Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta, który dodał, że art. 39a ustawy Prawo 
oświatowe obowiązuje od 03 grudnia 2019 r. Obecnie są trzy formy realizacji 
obowiązku dowożenia dzieci niepełnosprawnych celem edukacji: zlecenie dowożenia 
dzieci przez podmiot zewnętrzny, busem Urzędu Miasta oraz w formie umowy dowozu 
przez osoby prywatne, które rozliczają się wg dowozu własnym transportem.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał skąd wzięły się średnie ceny litra paliwa w mieście Białogard? 
Sekretarz – odpowiedział, że przepis mówi o średniej cenie rynkowej w naszym samorządzie. 

Do tej pory stawka była ustalana zarządzeniem Burmistrza. Teraz wskazujemy średnie 
wskazanie producenta paliwa. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 
– druk B, 
Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – uważał, że powinniśmy patrzeć inaczej na Szpital, bo Miasto otrzymuje rocznie 

300 tys. zł z tytułu podatku. Radny proponował zakupić sprzęt medyczny w całości dla 
mieszkańców, zwiększając obecną kwotę do kwoty 150 tys. zł. 

Skarbnik – odpowiedziała, że taka kwota może być przekazana jako dotacja. W WPF są ciągłe 
przedsięwzięcia i musi być ciągły cel. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że Powiat ma zabezpieczony 1 mln 300 tys. zł na ten cel. 
T.Strząbała – poruszył sprawę przystani kajakowej. 
Sekretarz – powiedział, że ZMiG Dorzecza Parsęty ma przygotowaną trudniejszą dokumentację 

a Miasto ma mieć zagospodarowanie terenu. W połowie roku musimy rozpocząć prace. Jeśli 
zmienimy lokalizację to trzeba szybciej przystąpić do realizacji zadania. 

P.Szyszlak – pytał jaka będzie kwota przeprojektowania? 
Sekretarz - odpowiedział, że 500 tys. zł będzie kosztował nowy projekt i uzbrojenie terenu przy 

ul. Wileńskiej. 
M.Siwek – pytał odnośnie zapisu w pkt a) dot. ul. Grunwaldzkiej – czy tam została ujęta 

kanalizacja deszczowa? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że kanalizacja jest na etapie projektu. Będą się starali o środki 

zewnętrzne.  
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

c) uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
Radni otrzymali uzasadnienie do projektu uchwały z autopoprawkami (w załączeniu). 
 
 

Przewodniczący Komisji – poinformował, że Komisja na poprzednim posiedzeniu omówiła 
projekt uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C oraz projekt uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 – druk D.  Jeżeli są jakieś 
dodatkowe pytania to prosił o głosy. W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

d) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029 – druk D. 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta  
 

Przewodniczący Komisji – w wyniku braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

Ad 3 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z informacją z działalności Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Miejskiej w 2019 roku, stanowiącą załącznik do protokołu. 
Poza tym nie zgłoszono żadnych spraw.  

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1515 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

        Przewodniczący Komisji 

             /-/ Paweł Szyszlak 


